



About us

M2P is a global management consulting firm that transforms businesses by accelerating growth through an integrated offering of professional services, technology services, and innovative ventures.

We deliver projects for our clients around the world with a focus on Travel, Transportation and Logistics. With our holistic approach and view on processes, combined with innovative ideas and industry expertise, we deliver solutions and approaches throughout the entire project lifecycle.

For our office in Frankfurt am Main, we are looking for motivated, talented individuals who would like to join our team as a

Manager / Project Manager Construction (f/m/d)

About you

- You have successfully completed a technical degree (e.g., civil engineering, architecture, or similar) and have a general commercial understanding
- You have several years of professional experience
- You have profound knowledge with HOAI and VOB
- You like analytical thinking and modelling
- You are talented in planning and organizing and you have excellent communication skills
- You are pragmatic and open to new technologies and approaches
- You enjoy working and interacting with different customers and stakeholders
- You feel comfortable in changing work environments, especially at the client's site, and you are willing to travel
- You can confidently represent the company and express your point of view in a targeted manner
- You are confident in using MS Excel / PowerPoint and familiar with MS Project
- You are fluent in spoken and written German

We are looking forward to your application:

Via e-Mail: careers@m2p.net

Via homepage: [Homepage Application Form](#)



Your mission

In our team you will work on exciting infrastructure projects, and you will be entrusted with the following tasks:

- Project management and steering, coordination and monitoring of complex projects in the field of infrastructure (airport and rail)
- Conducting meetings at operational and management level as well as supervising the according reporting
- Leading and accompanying planning and construction meetings
- Presentation of status reports and project results in steering boards
- Ensuring and monitoring costs, deadlines and quality targets according to internal and external customer-specific requirements
- Creation and updating of schedules, project manuals and project management methodologies
- Representing the customer's interests towards authorities and planners as well as executing companies
- Independent processing of administrative tasks
- Working at the client's site, mostly in Germany

What you can expect

As a Manager / Project Manager Construction (f/m/d) you will contribute to the success of key players in the travel, transport and logistics industry by maximizing efficiency, evaluating data, optimizing processes and implementing new solutions. You will drive our clients' transformation and digitalization. In our dynamic team you will be responsible for different project work packages that include leading of workshops, developing concepts and strategies, and to execute these with our clients on site.

We are looking forward to your application:

Via e-Mail: careers@m2p.net

Via homepage: [Homepage Application Form](#)



Über uns

M2P ist eine internationale Managementberatung, die diverse Unternehmen in ihrem Transformationsprozess begleitet. Wir unterstützen durch ein integriertes Angebot an professionellen Dienstleistungen, technologischen Lösungen und innovativen Ansätzen.

Wir liefern Projekte für unsere Kunden auf der ganzen Welt, mit Fokus auf die Travel-, Transport- und Logistikindustrie. Mit unserem ganzheitlichen Ansatz und Blick auf Prozesse, kombiniert mit innovativen Ideen und Branchenexpertise, liefern wir Lösungen während des gesamten Projektlebenszyklus.

Für unser Büro in Frankfurt suchen wir nach motiviertem und talentiertem Teamzuwachs in der Rolle

Manager / Projektmanager Bau (w/m/d)

Über Sie

- Sie haben ein erfolgreich abgeschlossenes technisches Studium (Bauingenieurwesen, Architektur oder vgl.) sowie kaufmännisches Verständnis
- Sie haben mehrjährige Berufserfahrung
- Sie verfügen über fundierte Kenntnisse mit HOAI und VOB
- Ihnen liegt analytisches Denken, Sie sind ein Planungs- und Organisationstalent und verfügen über ausgezeichnete Kommunikationsfähigkeiten
- Sie sind pragmatisch und aufgeschlossen gegenüber neuen Technologien und Ansätzen
- Sie arbeiten und interagieren gerne mit verschiedenen Kunden und Stakeholdern
- Sie fühlen sich in wechselnden Arbeitsumgebungen und besonders beim Kunden vor Ort wohl, was sich durch Ihre Reisebereitschaft und Flexibilität zeigt
- Sie haben ein sicheres Auftreten und können Ihren Standpunkt zielgerichtet vertreten
- Sie sind sicher im Umgang mit MS Excel / PowerPoint und haben Erfahrung mit MS Project
- Sie beherrschen fließend Deutsch in Wort und Schrift

Wir freuen uns auf Ihre Bewerbung:

Per E-Mail: careers@m2p.net

Per Homepage: [Homepage Application Form](#)



Ihre Aufgabe

Einsatz auf spannenden Infrastruktur-Projekten, in denen Sie unter anderem mit den folgenden Aufgaben betraut sein werden:

- Projektmanagement und übergeordnete Steuerung, Koordination und Überwachung von komplexen Projekten aus dem Bereich Infrastruktur (Flughafen und Bahn)
- Führen von Besprechungen auf operativer und Managementebene sowie Betreuung des Berichtswesens
- Führen und Begleiten von Planungs- und Baubesprechungen
- Präsentation von Statusberichten und Projektergebnissen in Lenkungskreisen
- Sicherstellen und Überwachen von Kosten-, Termin- und Qualitätszielen nach internen und externen kundenspezifischen Anforderungen
- Erstellen und Fortschreiben von Terminplänen, Projekthandbüchern und Projektmanagementmethodiken
- Vertreten von Kundeninteressen gegenüber Behörden, Planern und ausführenden Firmen
- Selbstständige Bearbeitung administrativer Aufgaben
- Einsatz bei Kunden vor Ort mit Schwerpunkt in Deutschland

Was Sie erwartet

M2P berät insbesondere die Travel-, Transport und Logistikindustrie. Von unseren Standorten im In- und Ausland steuern wir komplexe Projekte in den Bereichen Prozessoptimierung, Strategie, IT und Infrastruktur. Mit unserer Expertise im Projektmanagement betreuen wir nationale und internationale Kunden des öffentlichen und privaten Sektors.

Als Manager (m/w/d) tragen Sie zum Erfolg unserer Großkunden aus der genannten Branche bei, indem Sie die Effizienz maximieren, Daten auswerten, Prozesse optimieren und neue Lösungen implementieren. Sie treiben die Transformation und Digitalisierung unserer Kunden voran. In unserem dynamischen Team verantworten Sie verschiedene Projektarbeitspakete, die die Entwicklung von Konzepten und deren Umsetzung bei unseren Kunden vor Ort beinhalten.

Wir freuen uns auf Ihre Bewerbung:

Per E-Mail: careers@m2p.net

Per Homepage: [Homepage Application Form](#)